
Skolebestyrelsesmøde 24/10 2024 kl. 17-20 
 
Der er mad kl. 18 – 18.30 
Deltagere: Krishna, Mikkel, Michelle, 
Christian, Carina, Pauline, Karin, Peter, Rikke, 
Jonas, Susanne 
 

Afbud: Gitte, Mathias, Diana, 
Referent: Susanne 
Bilag:  
Kortnyt: Mikkel 

Fra 17:00-18:00 deltager skolebestyrelsen 
fra Mølleskolen. 
Henrik Bonde Johansen og Rikke Wenneberg 
fremlægger plan for opstart af elever på 
NSDR  

 

1. Velkommen (10) Gennemgang af dagsorden 
 

2. Nyt fra elevrådet (10) Vi mangler endnu en elevrepræsentant 

3. Orientering fra ledelsen (15) Rikke: dejligt at være i gang. En god motionsuge. Ser frem 
til musical ugerne. Et spændende koncept. 
 

4. Arbejdsgruppe fremlægger princip 
(40) 

Hvad er vigtig for Knudsø ud fra den drøftelse vi har haft 
med Mølleskolen. Det var en levende og interessant 
drøftelse. Hvis det kun er 0-3 klasse som starter på NSDR 
er det vigtigt at have i mente at der ikke er et mellemste 
trin at se op til i 3 år. 
Vigtigt at have fokus på sammenhæng mellem 
matriklerne. Hvordan skaber man stærke relationer 
imellem de to matrikler? 
Vigtigt arbejde i at skabe sammenhæng imellem 
klasserne på matriklerne. 
Hvilke medarbejdere skal flytte? Der vil i MUS-samtaler 
blive bragt muligheden for at arbejde på NSDR op. 
 
Bekymring for at kapaciteten på Knudsø ikke bliver lettet, 
ved at der kun er 1 klasse som skal flytte.  
 
Fokus på de interne distrikter ifht til fordeling af børn på 
de 2 matrikler.  
Evt mulighed for at ønske hvilken matrikel man vil 
tilhører.  
Alle klassetrin blandes på den nye matrikel. 
 
 

5. Evt. (15 min) 

Skolefoto 

Prisen er høj, kvaliteten dårligt. Kontrakten løber indtil 
2026 med Odense skolefoto 

 

 

 


